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Ještě ke stavbě školky… 
 

Vážení spoluobčané, sousedé,  
na základě dalšího matoucího a místy vyloženě lživého letáku pana Šorma (č. V/2010) od 
vás znovu dostáváme otázky ke stavbě školky a k petici proti ní. Proto mi nezbývá, než 
reagovat alespoň v krátkosti. 
 Pan Šorm si nikdy nezjišťoval nic o školce a ani mu nestálo za to se na podrobnou 
informační schůzku dostavit. Proto možná z nevědomosti zveřejňuje naprosté nepravdy: 

- Není totiž pravda, že hřiště nebude moci veřejnost nadále využívat, naopak. 
- Není pravda, že budeme muset okolním obcím vracet nějaké peníze za urnový háj. 
- Není pravda, že dopis maminek je iniciativou pouze dvou osob. Naopak. 

Do dnešního dne tuto neformální výzvu podepsalo již 136 občanů Karlíka, nikoli občanů 
jiných obcí či chatařů! Vážím si toho, že z velké části se jedná také o lidi, kteří podepsali i 
petici proti školce. Bohužel na základě zavádějících informací, které jim byly tehdy 
prezentovány. Chceme-li si potom hrát na honěnou s čísly, tak po kontrole odevzdaných 
petičních archů proti školce je přesný počet odevzdaných podpisů 209, nikoli tedy 250. 
 Školka s kvalitním zázemím v západní zóně by logicky vždy vyšla dráž. Práce na úpravě 
pozemku, stavbě hřiště a komunikacích budou vždy dražší, než práce na připojení pozemku 
s hotovým hřištěm v blízkosti stávajících sítí i parkovacích ploch (plánovaných v rámci 
dokončení chodníku v Karlické ulici). A je jedno, jestli by to bylo dražší o 1 nebo 3 miliony. 
Ani v jednom případě bychom na toto neměli, pokud bychom dotaci vůbec získali. 
 Obvinění zbytku zastupitelstva, že dotacím nerozumíme, že je neumíme sehnat, je pak 
nepochopitelné vzhledem k námi realizovanému množství dotačních projektů: 

  Nová autobusová zastávka,  Nový chodník,  Nová zeleň,  Nové ulice, 
to jsou konkrétní činy, které jsme během 1,5 roku dokázali. Kolik dotací zajistil pan Šorm za 
8 let co je zastupitelem? Dle záznamů na obci víme, že žádnou. Opakovaně se vymlouvá, že 
nemá funkci, a proto nikdy nic neudělal. Na druhou stranu dobrovolníci z řad zastupitelů i 
občanů, kteří ve svém volném čase a zadarmo pomáhají mě a místostarostovi na všech 
projektech, si nikdy o žádnou funkci neřekli, a přesto pracují. 
 Závěrem musím také reagovat na údajné zastrašování občanů, podepsaných pod petici 
proti školce, které mělo proběhnout při prezentaci v Hotelu. To píše pan Šorm, který se 
schůzky nezúčastnil. Kdo tam byl, ví moc dobře, že je to opět lež. Každý máme právo 
podepsat kdykoli, cokoli. Je však logické, že občané, kteří podepsali petici, když obdrželi 
tendenčně zaměřené informace, se po řádném vysvětlení a pravdivém informování a 
zodpovězení dotazů, rozhodnou svůj názor změnit. Na to máme všichni právo a je to 
samozřejmě přirozené a není na tom nic špatného. 
 Chtěl bych vás proto všechny ujistit, že všechny dostupné informace budou vždy 
k dispozici a na jakýkoli dotaz rádi s naším pracovním týmem odpovíme. 
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